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1. Notulen van de vergadering van 11 oktober 1976 
(nr.7701 en 7701b) 

Aangehouden t o t de volgende vergadering 

2. Mededelingen 

Zie punt 23. 
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• 

M i n i s t e r Van der St o e l brengt naar voren dat 
deze kwestie met name i n de Verenigde Staten opnieuw 
i n d i s c u s s i e i s gebracht. H i j verwacht evenwel dat men 
na de p r e s i d e n t s v e r k i e z i n g e n d i t onderwerp weer z a l 
l a t e n r u s t e n . Overigens i s de min i m u m g a r a n t i e p r i j s 
door de t i j d e n heen i n de Verenigde Staten zeer omstre
den geweest. 

M i n i s t e r Lubbers h e r i n n e r t eraan dat F r a n k r i j k 
geen l i d i s van het i n t e r n a t i o n a a l energieagentschap, 
doch dat voor de m i n i m u m g a r a n t i e p r i j s wel de Franse 
medewerking nodig i s vanwege de open Europese markt. 
Van B r i t s e z i j d e wordt g e s t e l d dat t i j d e n s de top c o n f e 
r e n t i e i n Rome afspraken z i j n gemaakt d i e door de 
Fransen n i e t zouden worden nageleefd. 

g. V e r s l a g van de onderzoekraad 

S t a a t s s e c r e t a r i s B r i n k h o r s t d e e l t mede de 
v o r i g e dag met m i n i s t e r T r i p de onderzoekraad t e hebben 
bijgewoond w a a r b i j o.a. over de gemeenschappelijke p r o 
j e c t e n t e I s p r a en Pett e n i s gesproken. Met het gemeen
s c h a p p e l i j k e kernfusieprogramma JET i s t o t b e i d e r verba
z i n g voortgang gemaakt; h a l f november mag de a f r o n d i n g 
van de b e s l u i t v o r m i n g t e n aanzien van d i t b e l a n g r i j k e 
p r o j e c t worden verwacht. 

h. De h a r m o n i s a t i e van de o m z e t b e l a s t i n g t e n behoeve 
van v o l t o o i i n g van de e i g e n - m i d d e l e n v o o r z i e n i n g 
voor de EEG 

M i n i s t e r Duisenberg d e e l t mede dat deze week 
i n de EEG-raad van m i n i s t e r s over de zesde BTW-richt-
l i j n i s gesproken. D a a r b i j werd het d u i d e l i j k d a t w i l 
men op 1 j a n u a r i 1978 het e i g e n - m i d d e l e n b e s l u i t voor 
de EEG i n w e r k i n g l a t e n t r e d e n , s n e l moet worden ge
werkt aan de aanpassing van de n a t i o n a l e wetgeving, 
waarmee een j a a r z a l z i j n gemoeid. H a l f december z a l 
h i e r o p nader i n een e x t r a - v e r g a d e r i n g worden ingegaan. 
Overigens werd de v o r i g e dag t e r z a k e voor het e e r s t 
sinds lange t i j d weer b e l a n g r i j k e v o o r u i t g a n g geboekt. 


